
DO YOU LIKE THIS/THESE ... ? 

ALI TI JE VŠEČ TA/TE ... ? 

 

Če si pri prvi nalogi opazil razliko v zapisu this/these, si na pravi poti.  

 

Povedi z I like / I don't like že poznate. Danes se bomo naučili tvoriti vprašalne 

povedi in kako na njih na kratko odgovoriti. Naučili pa se bomo tudi, kdaj 

uporabljamo besedico this in kdaj these. Ni težko!        

 

I like – Všeč mi je/Imam rad    - TRDILNA POVED 

I don't like – Ni mi všeč/Nimam rad  NIKALNA POVED 

I do not like - Ni mi všeč/Nimam rad  NIKALNA POVED zapisana na DOLG NAČIN 

 

VPRAŠALNO POVED pa naredimo preprosto tako, da besedico DO damo na 

prvo mesto v povedi.  

 

Do I like? – Ali mi je všeč/Ali imam rad?  - VPRAŠALNA POVED 

 

Na to vprašalno poved lahko na kratko odgovorimo na dva načina: da mi je 

nekaj všeč ali da mi ni. Poglej si primer:  

 

Do I like jeans?  Yes, I do.   – TRDILEN ODGOVOR 

Do I like jackets? No, I don't.   – NIKALEN ODGOVOR 

 

KDAJ PA UPORABLJAMO BESEDICI THIS/THESE V POVEDIH?  

Beseda this v slovenščini pomeni ta/to (ta miza, ta stol, to pismo). Uporabimo 

jo, kadar želimo posebej poudariti kakšno stvar v ednini! 



Beseda these v slovenščini pomeni te/ti/ta (te mize, ti stoli, ta pisma). 

Uporabimo jo, kadar želimo posebej poudariti kakšne stvari v množini.  

 

Primer: Do you like this hat? (Ali ti je všeč ta klobuk?)  

               Yes, I do. (Ja, mi je.) 

 

 

Primer: Do you like these shoes? (Ali so ti všeč ti čevlji?) 

              No, I don't. (Ne, mi niso.) 

 

To je vsa umetnost!       Zdaj pa boš ti umetnik to zadevo povadil in utrdil. Pod 

tem zapisom boš v zvezek rešil nalogo 3 iz učbenika na strani 83. Za vsako sliko 

oblačila boš tvoril vprašalno poved in ustrezno uporabil this/these. Nato boš na 

to poved poljubno odgovoril z Yes, I do ali No, I don't. VESELO NA DELO!       

 

Primer: Do you like this hat? No, I don't.  


